
Z á p i s n i c a 

z 9. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v  D ú b r a v á ch 

zo dňa 28. mája 2020 

 

Prítomní: 

Starostka obce: Elena Grňová 

Poslanci: Miroslav Kapec, Jozef Ľupták, Jolana Ľuptáková, Natália Nedelková, Pavel 

Remeselník, Emília Remeselníková, Jozef Smutný 

Ospravedlnený:  

Hlavný kontrolór obce: Ing. Ivan Sivok 

Ekonómka OÚ Dúbravy: Ing. Michaela Dianišková 

 

Občania:  
 

 Dnešné zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila a viedla starostka obce Elena 

Grňová, ktorá privítala všetkých prítomných a konštatovala, že zasadnutie obecného 

zastupiteľstva bolo zvolané podľa zákona SNR č. 369/90 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov písomne s uvedením miesta, času a programu rokovania. Pozvanie bolo 

doručené včas všetkým pozvaným. 

 Konštatovala, že obecné zastupiteľstvo má 7 poslancov, z ktorých je prítomných 

všetkých 7, preto vyhlásila zasadnutie obecného zastupiteľstva za uznášania schopné. 

 Oboznámila prítomných s programom, ktorým sa malo riadiť zasadnutie obecného 

zastupiteľstva. Navrhla vylúčiť bod programu čo 8, nakoľko sa zmenili okolnosti ohľadne 

navrhnutého pozemku a navrhla doplniť program o 2 body: 

a) Schválenie navýšenia municipálneho úveru – univerzál o sumu vo výške 54000,-€ v Prima 

banke 

b) Schválenie žiadostí o odkúpenie obecného pozemku – Milan Žubretovský a Emília 

Žubretovská;  Ľudmila Sivoková 

 

 

Program:  

 
1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Záverečný účet za rok 2019 

4. Stanovisko hlavného kontrolóra obce k Záverečnému účtu za rok 2019 

5. Schválenie zámeru previesť majetok obce z dôvodu osobitného zreteľa 

6. Schválenie investičného zámeru: Podpora projektov internetovej komunity 

7. Schválenie investičného zámeru zameraného na Vodozádržné opatrenia v urbanizovanej 

krajine OPKZP-PO2-SC211-2020-62 

8. Schválenie výmeny pozemku medzi obcou a firmou Agrosev s.r.o. 

9. Diskusia 

10. Návrh na uznesenie 

 

 

Bod 1/ Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva a schválenie programu.  

 

Dnešné zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila starostka obce Elena Grňová. 

Oboznámila prítomných s upraveným programom, ktorým sa bude zasadnutie obecného 

zastupiteľstva riadiť. Program bol poslancami jednohlasne schválený. 

 



Hlasovanie Počet Mená poslancov 

Za: 
7 Miroslav Kapec, Jozef  Ľupták, Jolana Ľuptáková, Natália Nedelková,  Pavel 

Remeselník , Emília Remeselníková, Jozef Smutný 

 

Proti:   
Zdržali sa:   
Nehlasovali:   
Počet prítomných poslancov: 7  
Počet všetkých poslancov: 7  

 

 

 

Bod 2/ Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a návrhovej komisie 

 

Referuje: Elena Grňová, starostka obce 

Za zapisovateľa zápisnice určila pp Emíliu Remeselníkovú; za overovateľov  zápisnice 

určila pp Jozefa Ľuptáka a pp Natáliu Nedelkovú. Do návrhovej komisie navrhla pp Jolanu 

Ľuptákovú za predsedu, pp Pavla Remeselníka a pp Miroslava Kapca za členov komisie.  

 
Hlasovanie Počet Mená poslancov 

Za: 
7 Miroslav Kapec, Jozef  Ľupták, Jolana Ľuptáková, Natália Nedelková,  Pavel 

Remeselník , Emília Remeselníková, Jozef Smutný 

 

Proti:   
Zdržali sa:   
Nehlasovali:   
Počet prítomných poslancov: 7  
Počet všetkých poslancov: 7  

 

 

 

Bod 3/ Záverečný účet za rok 2019 

Bod 4/ Stanovisko hlavného kontrolóra obce k Záverečnému účtu za rok 2019 

 

Referujú: Elena Grňová, starostka obce 

Ing. Ivan Sivok, kontrolór obce  

 

Starostka prítomných oboznámila so správou auditu účtovnej závierky, ktorý vykonala Ing. 

Daniela Cibuľová /viď príloha/, ako aj s návrhom záverečného účtu obce za rok 2019. 

Informovala, že návrh rozpočtu bol zverejnený 15 dní pred zasadnutím OZ na internetovej 

stránke obce a úradnej tabuli obce. Poslanci návrh záverečného účtu obdržali na svoje e-

mailové adresy na preštudovanie a následne ho prerokovali na pracovnom stretnutí. Ing. 

Ivan Sivok, hlavný kontrolór obce predniesol svoje stanovisko k záverečnému účtu obce 

a odporučil obecnému zastupiteľstvu schváliť ho. Písomný návrh rozpočtu, ako aj 

stanovisko hlavného kontrolóra sú priložené k zápisnici. 

 
Hlasovanie Počet Mená poslancov 

Za: 
7 Miroslav Kapec, Jozef  Ľupták, Jolana Ľuptáková, Natália Nedelková,  Pavel 

Remeselník , Emília Remeselníková, Jozef Smutný 

 

Proti:   
Zdržali sa:   
Nehlasovali:   
Počet prítomných poslancov: 7  
Počet všetkých poslancov: 7  



 

Bod 5/ Schválenie zámeru previesť majetek obce z dôvodu osobitného zreteľa 

 

Referuje: Elena Grňová, starostka obce 

Pani starostka predniesla na základe žiadosti zámer predať majetok obce z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa. Jedná sa o pozemok nachádzajúci sa v k. ú. Dúbravy,  ktorý je  

vo výlučnom vlastníctve obce Dúbravy, je  zapísaný na LV č. 365. Ide o novovytvorenú 

parcelu č. 288/3 o výmere 38 m2
, ktorá vznikla z parcely KNC - par.č. 288, ostatná plocha, na 

základe vyhotoveného Geometrického plánu č. 31644341-026/2020 zo dňa 30.1.2020, 

vypracovaného vyhotoviteľom: Geodet s.r.o. Zvolen. O uvedený pozemok má záujem 

Jaroslav Grňa s manželkou Elenou, rod. Ľalíkovou, bytom Dúbravy 364. Obe strany sa 

dohodli na kúpnej cene 4,50€/ m2, čo činí sumu 171,-€.  

Dôvod hodný osobitného zreteľa je daný tým, že pozemok sa nachádza 

v bezprostrednom susedstve s pozemkom, ktorého vlastníkom je kupujúci, dlhodobo ho 

udržiava, obec ho nikdy nevyužívala a nie je predpoklad, že by sa obci podarilo iným 

spôsobom účelne s týmto majetkom naložiť. 

Písomný zámer je priložený k zápisnici, ako aj zverejnený  na úradnej a internetovej 

stránke obce po dobu určenú zákonom. Zámer bol poslancami jednohlasne schválený. 

 

Hlasovanie Počet Mená poslancov 

Za: 
7 Miroslav Kapec, Jozef  Ľupták, Jolana Ľuptáková, Natália Nedelková,  Pavel 

Remeselník , Emília Remeselníková, Jozef Smutný 

 

Proti:   
Zdržali sa:   
Nehlasovali:   
Počet prítomných poslancov: 7  
Počet všetkých poslancov: 7  

 

 

Bod 6/ Schválenie investičného zámeru: Podpora projektov internetovej komunity 

 

Referuje: Elena Grňová, starostka obce 

Prítomným predniesla zámer zaviesť optiku do ZSS, výzva zaslaná cez portál 

www.darca.sk, spoluúčasť obce je 0%. 

Investičný zámer bol poslancami jednohlasne schválený. 

 
Hlasovanie Počet Mená poslancov 

Za: 
7 Miroslav Kapec, Jozef  Ľupták, Jolana Ľuptáková, Natália Nedelková,  Pavel 

Remeselník , Emília Remeselníková, Jozef Smutný 

 

Proti:   
Zdržali sa:   
Nehlasovali:   
Počet prítomných poslancov: 7  
Počet všetkých poslancov: 7  

 

 

 

http://www.darca.sk/


Bod 7/ Schválenie investičného zámeru zameraného na Vodozádržné opatrenia 

v urbanizovanej krajine OPKZP-PO2-SC211-2020-62 

 

Referuje: Elena Grňová, starostka obce 

Oboznámila prítomných, že je zverejnená výzva na podávanie žiadostí na Vodozádržné 

opatrenia v urbanizovanej krajine OPKZP-PO2-SC211-2020-62.  Navrhuje aby sa obec 

do tejto výzvy zapojila, nakoľko by sa mohli získať finančné prostriedky na nádrže na 

zachytávanie dažďovej vody zo strechy a plôch ZSS. 

Investičný zámer bol poslancami jednohlasne schválený. 

 

Hlasovanie Počet Mená poslancov 

Za: 
7 Miroslav Kapec, Jozef  Ľupták, Jolana Ľuptáková, Natália Nedelková,  Pavel 

Remeselník , Emília Remeselníková, Jozef Smutný 

 

Proti:   
Zdržali sa:   
Nehlasovali:   
Počet prítomných poslancov: 7  
Počet všetkých poslancov: 7  

 

Bod 8/ Schválenie navýšenia municipálneho úveru – univerzál o sumu 54000,-€ v Prima 

Banke 

 

Referuje: Elena Grňová, starostka obce 

Prítomným predniesla, že je nutné získať finančné prostriedky na zariadenie kuchyne do 

ZSS. Nakoľko sa obci znížila výška zostávajúceho úveru poskytnutého na rekonštrukciu 

MŠ, obec dostala ponuku z Prima banky o navýšení municipálneho úveru o sumu 

54000,- € na 10 rokov. Úver môže obec využiť na čo bude potrebovať. Účel úveru nie je 

špecifikovaný. 

Úver bol poslancami jednohlasne schválený. 

 
Hlasovanie Počet Mená poslancov 

Za: 
7 Miroslav Kapec, Jozef  Ľupták, Jolana Ľuptáková, Natália Nedelková,  Pavel 

Remeselník , Emília Remeselníková, Jozef Smutný 

 

Proti:   
Zdržali sa:   
Nehlasovali:   
Počet prítomných poslancov: 7  
Počet všetkých poslancov: 7  

 
 

 

Bod 9/ Žiadosť o odkúpenie obecného pozemku – Milan Žubretovský s manželkou 

Emíliou, rod. Babicovou  

Žiadosť o odkúpenie obecného pozemku – Ľudmila Sivoková 

 

Referuje: Elena Grňová, starostka obce 

Pani starostka oboznámila prítomných, že na obecný úrad boli doručené žiadosti 

o odkúpenie obecného pozemku. Jedná sa o pozemky pred domami žiadateľov, medzi 

rigolmi a plotmi nehnuteľností žiadateľov. Uvedenými žiadosťami sa poslanci 

zaoberali na pracovnej porade, kde súhlasili s prevedením majetku obce z dôvodu 



hodného osobitného zreteľa. Uvedené pozemku si musia dať žiadatelia odčleniť 

geometrickým plánom z existujúcej parcely KN – C 287.  

 

 

Bod 10/ Diskusia 
 

 

- pp Kapec žiada sfrézovanie a opravu cesty na Ivinách za mostom pri rod. dome 

Babicovcov;  

 

Bod 11/ Návrh na uznesenie 

Uznesenia boli schvaľované postupne podľa jednotlivých bodov. 

 

I. Overovateľ: 

Jozef Ľupták 

II. Overovateľ: 

Natália Nedelková 

 

  Elena Grňová 

 starostka obce 

 


